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Referat af ekstra ordinær generalforsamling d. 24. juni 2024 kl. 19:30 på Understed Vandværk 
Deltager fra bestyrelsen: 
Tilstede: Peder, Tommy, Morten og Martin (referent) 
Fraværende: Freddy 
 
 
Dagsorden:  
 

 Velkomst: Peder 
 

 Dirigent: Fritz Sønderskov 
 

 Afstemning nye vedtægter 
 

 Eventuelt 
 

 
Velkomst: 
Peder bød velkommen. 
 
Dirigent: Fritz Sønderskov blev valgt som dirigent af de fremmødte. 
 
 
Nye vedtægter. 
Martin fortalte om årsagen til den ekstra generalforsamling og afstemningen  
Understed Vandværk er registreret som et I/S og på grund af Hvidvaskningsloven kræves det at alle 
forbrugere registreres med CPR-NR m.v. i selskabsstyrelsen. Dette vil være en kæmpeopgave for os og 
derfor har vi fulgt Skattestyrelsen anbefaling om at ændre Understed Vandværk til et A.M.B.A.   
Vi har fulgt vejledningen fra Danske Vandværker og har udarbejdet nye vedtægter efter deres 
standardskabelon og med tilpasninger til vores nuværende vedtægter. Desuden er der tilføjet en 
overtagelses erklæring fra det gamle selskab og til det nye, således det nye selskab overtager 
forpligtigelserne i det gamle selskab. Selskabsændringen er foreslået ændret i forbindelse med næste 
regnskabsafslutning pr. 1.1.2025 således der ikke skal udarbejdes 2 regnskaber på et år og vi derved kan 
spare lidt penge. 
For at kunne vedtage de nye vedtægter kræver det ifølge de gamle vedtægter ekstra ordinær 
generalforsamling, når der ikke er nok fremmødte på den ordinære generalforsamling. 
 
Vedtægterne blev vedtaget med 100% opbakning fra de deltagende på denne ekstra ordinære 
generalforsamling.  
 
 
Eventuelt: 
I forhold til anbefalingerne fra beredskabsstyrelsen til private, blev der blev drøftet mulighederne for at 
kunne opretholde vandforsyning, hvis der for eksempel ikke er strøm i en længere periode. Der blev drøftet 
indkøb af en benzin/diesel generator. Men der er ikke penge på kontoen til det i øjeblikket og derfor blev 
det udskudt til drøftelse igen til næste ordinære generalforsamling. 


